
6. seja zbora
Poslanci tega zbora so se strinjali s predlo-

gom svojega predsednika Slavka Slaka, da
opravijo še eno sejo, na kateri so obravnava-
li dopolnitev plana s programsko zasnovo
vzhodne ljubljanske avtoceste, katere del-
ček poteka tudi po naši občini. Predstavniki
Zpuna so jih seznanili z vizuelnim in stro-
kovnim prikazom, poslanci pa so ob spreje-
mu tega pomembnega akta, brez katerega se
gradnja ne more pričeti in ga morata zato
v najkrajšem času sprejeti še druga dva zbo-
ra, opozorili na nekaj povsem praktičnih
zadev/deponiranje viškov materiala...) pa
tudi na to, da se ne dela polovičarsko, kar je
letelo na neizdano uporabno dovoljenje za
južno avtocesto.


